
自1982年起，救助兒童會已於尼泊爾提供助養計劃。有賴大家慷慨的

支持，我們可以透過計劃，惠及兒童、家庭以至整個社區。

年幼學童︰

能於幼兒階段接受早期教育機會的兒童，相比沒有機會接受早期教育的

兒童，於未來在學習和社交上表現更為出色。我們支援兒童在知識、行

為和體格上的成長，以確保兒童可以在健康和正面的基礎下，為未來作

好準備。

卓越學生︰

我們致力改善尼泊爾兒童的教育，著重改善當地的入學率以及教學質素

。我們的項目包括，為兒童提供學習用品，舉辦活動鼓勵兒童入學，培

訓教師和在學校推廣兒童友善的政策。

健康兒童︰

在貧困地區，兒童很容易患上可預防及治療的疾病，如貧血、

蠕蟲感染及因衛生問題而引發的各種疾病。我們與當地政府部門合作，

提供基礎健康服務，以協助當地社區建立長遠的衛生習慣。

啟發青少年︰

我們的工作集中為青少年改善生計和培養生活技能。我們設立俱樂部提

供朋輩支援、資訊中心和家長培訓課程。我們還致力於改善醫療服務，

以滿足青少年的特殊需要，同時提高社區在禁止童婚方面的意識，並與

當地政府合作，一同加強尼泊爾的兒童保護制度。

生計援助：

該計劃目標是透過高價值的農作物和牲畜，來提高家庭的收入和保持

糧食供應穩定。我們還致力培訓青少年在開發和管理小生意方面的技

能，例如經營流動販賣、雜貨店、茶店和小食店等。

尼泊爾

人口超過2,970萬

每1,000名兒童便有34名
無法度過5歲生日
 

認識我的國家：

謝謝！

約14％的兒童失學



Save the Children has provided sponsorship programming in Nepal since 1982. 
Thanks to generous sponsors like you, children, families and entire communities 
receive the many benefits of our programs.

Early Learners: 
Participants in the Early Learners program make great intellectual and social 
gains later in life, compared to children without access to similar programs. We 
support knowledge, behavior and physical growth to ensure a healthy and positive 
foundation that prepares children for success.

Successful Students: 
We seek to improve the education of Nepali children with a focus on access and 
quality teaching. Our programs include providing school supplies, conducting school 
enrollment campaigns, training teachers and promoting child-friendly policies in 
schools.

More than 
29.7 million 
population

34 out of 1000 children
die before their 
5th birthday

Country Facts:

About 14% of girls and
boys are out of school

Healthy Girls and Boys: 
In impoverished areas, children suffer from preventable and 
treatable illnesses. These include anemia, worm infestation and 
various hygiene-related issues. We work with education systems 
to deliver basic services and life-long healthy hygiene habits.

Empowered Teens: 
Our work with teens focuses on livelihoods and building life skills. We establish clubs 
with peer-to-peer groups, information centers and educational sessions for parents. 
We also work to improve health services to address the special needs of teens, raise 
awareness on anti-child marriage laws, and, with local and government partners, 
strengthen Nepal’s Child Protection System.

Livelihood Support:
Our livelihood efforts focus on improving incomes and food security of families 
through high-value crops and livestock. We also work to build the skills of young 
people in the development and management of small businesses like mobile vending, 
grocery shops and tea and snack shops.

Nepal

Thank you!
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